
országgyűlési képviselő

v1sZ3 ggv?i`~` ;; i vаhаи
má~

	

,,L_ (1ь*,г

Ёrkeaet г: 2014 fE&4 1 1.

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kővér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Német1 Lászlómé Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

Miért gondolta meg magát а kormány, és te tt le а szállító nemzetközi tenderen történő
kiválasztásáról?

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Három esztendeje, 2011 január 10-én benyújtott írásbeli kérdésemre január 25-61 kelt válaszában
Fellegi Tamás nemzeti fejlesztési miniszter úr arról tájékoztato tt, hogy а paksi atomerőmű
bővítésére várhatóan 2012 elején írnak ki tendert, amelynek kié rtékelésére 2013 els ő felében lehet
számítani .

Ezen túlmenően:

1. 2009 július 9-61 az МУМ azt közölte, hogy megalapította а Lévai Projektet, а legfontosabb
feladatok közé sorolva а szállítói tender előkészítését.

2. Az MTI-t 2009. szeptember 9-én Mitt ler István, а Paksi Atomerőmű Zrt. kommunikáció s
igazgatója arról tájékoztatta, hogy különbizottság foglalkozik а szállítói tender
előkészítésével.

3. 2010. február 26-án az МУМ Zrt . azt közölte, hogy а Lévai Projekt а tenderkiírásig és
kiértékelésig, várhatóan 2012 végéig ta rt .

4. 2010. december 29-én Fellegi Tamás nemzeti fejlesztési miniszter az MTI-nek elmondta :
fontos lenne а paksi atomerőmű bővítése, amire nemzetközi tende rt írnának ki .

5. 2011 . február 2-án а Népszabadság arról tudósított, hogy Hamvas István, а Paks i
Atomerőmű Zrt. vezérigazgatója szerint 2001 végén, 2012 elején jelentetik meg а szállító i
tendert, amelynek kiértékelésére és а döntésre egy évet szánnak.

6. 2011 . február 11-61 а kitekinto.hu -n jelent meg Fellegi Tamás nemzeti fejlesztési miniszte r
tájékoztatója, amely szerint а paksi atomerőmű tervezett bővítésére várhatóan 2012 elején
írják ki а tendert, annak kiértékelésére pedig 2013 első felében kerül sor .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Mind а miniszter úr nekem írott válaszából, mind а fenti sajtóhírekbő l egyértelműen kiviláglik,
hogy korábban а Paksi Atomerőmű Zrt., az МУМ Zrt ., az előző és а jelenlegi kormány egyaránt



úgy gondolta, hogy а paksi atomerőmű bővítésére tendert írnak ki. Kérdezem ezért miniszter
asszonyt :

Miért gondolta meg magát а kormány, és tett le а szállító nemzetközi tenderen történő
kiválasztásáról?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2014 . február 11 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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